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assistència religiosa als malalts dels

hospitals.
El senyor Odena referma el cri

teri dels seus companys de minoria

senyors Vilalta i Magrinyà.
El senyor Banús garanteix que se

ran prestats els auxilis espirituals
a totes les persones que ho desit

gin.
El senyor Magrinyà afirma que

no esperava menys del senyor Ba
nús.

Intervé el senyor Gatell per a fer
l'aclaració que el partit radical és
un partit d'esquerra que no ad
met de cap manera €I clero, però
qué respecta totes les idees, i no
està conforme amb el que ha mani
festat el senyor Banús. Acaba fent
constar que el malalt que demani
els auxilis espirituals que se'ls pa-

gui.
El senyor Cabré fa present que

s'està discutint la partida d'im

previstos, i sembla-diu-que par
lem de coses ja previstes. Demana
que si aquella quantitat no s 'ha de
destinar al capellà, que s'inclogui,
com és lògic, a la partida d'obres

de l'Ajuntament.
S 'entaula un diàleg entre els se

nyors Banús i Cabré, i per últim
és aprovada la partida d'imprevis
tos amb el vot en contra de la mi

noria d 'Esquerra Republicana,
La partida de 2.800 pessetes

per a la sala de maternitat, és im

pugnada pel senyor Caixers, per
què creu que el personal facultatiu
de 1 'Hospital és sufíeient per a aten
dre aquest servei.
Per la Comissió li contesta el se

nyor Banús.

La minoria d'Esquerra Republi
cana impugna Ia partida imprevis
tos de la Casa de Caritat, adduint
els mateixos rezels que pel que fa
referència a 1 'Hospital.
En aprovar-se aquesta partida,

la minoria regionalista fa constar

el seu vot en contra en no assignar
una partida per al sosteniment del
sacerdot.

(Segu,eit ala 4.& pàgmY
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L'alcalde senyor Martí Baiges,

obre la sessió a un quart d'onze de

Ia nit. Hi assisteixen els regidors
senyors Tortajada, Jordana (J.),
Balsells, Monner, Cavallê, Borràs,
Gatell, Virgili, Miquel, Crivillé, A
belló, Andreu, Ribas, Cabré, Ode
na, Sabater, Magrinyà, Caixers,
Vilalta, Mercader i Bieto.
Comença seguidament la lectu

ra del capítol quint.
Demana el senyor Virgili que

es rebaixi la quantitat destinada al

sou de l'Arquitecte i els senyors
Caixers i Magrinyà s 'hi oposen,
El senyor Banús presenta dues

proposicions al capítol segon, que
es refereix a I 'Hospital: una, so

bre el metge d'anestèsia, i l'altra,
sobre el metge radiòleg, essent apro
vades després d 'un petit debat, en
el que hi intervenen els senyors A

belló, Banús.Caixers i Magrinyà.
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En discutir-se 1€S despeses de

l'Hospital Civil i arribar la partí
da consignada a les Germanes de

la Caritat, el senyor Borràs diri

geix una pregunta al senyor Pre

sident. de Beneficència en el sentit

que li manifestí si la majoria ha.

estudiat la possibilitat d'anar, din
tre un breu termini a la subsitució
dels serveis d'aquestes religioses,
No se m'escapa-diu-que això es

tà de moment ple de dificultats,
però entenc convenient no s'a

bandoni aquest propòsit.
Li contesta el senyor Banús, per

Ia Comissió. Diu que la majoria ja
ho té en compte, però que avui no
és possible anar a la supressió del

servei que presten les Germanes de
la Caritat.
Intervé el senyorGatell i diu que

el substituir les Germanes de la
'Caritat per infermeres, reportava

1Pl augment enorme que l'Ajunta
ment no està en condieions de su

portar.
A continuació el senyor Caixers

diu que de les paraules dels senyors
Borràs, Banús i Gatell, se 'n de
dueix que 1 'únic motiu de la per
manència de les Germanes de la

Caritat en els serveis de l'Hospital
és la qüestió econòmica. I acaba
fent un elogi de les monges.
Contesta el senyor Gatell dient

que el senyor Caixers ha dit que
sembla que es tracti d 'un negoci.
Jo�egueix--£óc partidari que es

suprimeixin les Germanes de la Ca

ritat, però estic disposat a què no se

substitueixin si el poble es mani

festa en aquest sentit. Creu que

s'hauria d'anar a un plebiscit.
El senyor Borràs rectifiea i diu

que ell no s 'ha referit per res a la

part econòmica de la qual parla el

senyor Caixers. Rebutja unes in

congruències del senyor Gatell.

Nosaltres-afirma-no volem rega

tejar mereixements a les dites re

Iigioses, les quals mereixen tot el

nostre respecte, però és aspiració
nostra que els establiments muni

cipals de Beneficència siguin laïcit
zats.

Rectifica el senyor Banús i des

prés d 'unes paraules del senyor

Magrinyà i la Presidència, es dóna

per acabat el debat, aprovant-se la

quantitat de 9.490 pessetes que fi

gura en el pressupost.
En arribar-se a la partida "Co

mestibles" i venir aquesta separada
de la que després es consigna amb

el mateix objecte al Dispensari An
tituberculós, el senyor Magrinyà
sustenta el criteri que les partides
deurien venir tal com estaven

abans, perquè si anem procedint
així-diu-, destinant quantitats
per al Dispensari Antitubercu

lés, és de témer que la Di

putació se 'n voldrà desentendre
i s 'ha de tenir en compte que

aquell dispensari és provincial
i, per tant, la Diputació deu corres

pondre amb el 50 per 100.

El senyor Andreu coincideix
amb el senyor Magrinyà, en què no

és necessari que aquesta quantitat
es desglossi del pressupost.

.
El senyor Banús vol que s'apro

vi tal com està, i el senyor Magri
nyà es reserva parlar-ne quan vin

gui la partida en I 'apartat del Dis
pensari Antituberculós.
Impugna el senyor Andreu el ca

pítol d"'Imprevistos", puix no com

prèn com al pressupost darrer s 'hi

consignaren 500 pessetes i en el

que es discuteix se' n 'hi assignin
3.000.
El senyor Banús din que això és

perquè aquest any han vist que la

partida era curta i perquè, ademés,
s'hauran de fer algunes obres.

El senyor Andreu aceepta les ex

plicacions del senyor Banús, però
té el dubte de si aniran destinades
a altres coses.

L'alcalde fa constar que la Co

missió ha procedit sense eufemis
mes i ambigüetats i si s'ha con

signat aquella quantitat és perquè
creu que s'ha d'emplear.
El senyor Andreu diu que se li

ha suggerit aquell prec perquè te

nia referències que servirien per

al sacerdot.
El senyor Vilalta, protesta en

nom de la minoria regionalista
que no. s'assigni una partida per al

sacerdot.
L'alcalde entén que l'Ajunta

ment no té per què sostenir un sa

cerdot a 1 'Hospital, puix que no hi

ha cap contracte que ho estipuli, i
que d 'haver existit, aquest pel cri
teri de la majoria s 'hauria respec
tat.

El senyor Andreu reeulleix l'a

firmació de la majoria que no

s 'hauria atrevit a suprimir el sa
cerdot i diu que cal no oblidar que
amb el canvi de règim han estat

anullats molts contractes d'aqu€Sta
índole.
El senyor Magrinyà manifesta

que hi ha una aspiració per part de
1 'Estat de no imposar cap tendèn

¡
cia, pero no s'oposa a què es prestí
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